
DJEČJI VRTIĆ I JASLICE 
 ZLATARSKO ZLATO  
ZLATAR 
UPRAVNO VIJEĆE 
KLASA: 601-02/23-05/05 
URBROJ: 2211-1-38-23-04 
Zlatar, 14.11.2023. 
 

ZAPISNIK 

 

Sa 7. sjednice Upravnog vijeća Dječjeg vrtića i jaslica Zlatarsko zlato održane 14.11.2023. (utorak) u 
prostoru  Vrtića. 

Započeto u 17,00 sati. 

PRISUTNI ČLANOVI: Mirjana Bajzek – predsjednica Upravnog vijeća 

                                     Monika Švenda – predstavnik Osnivača 

                                     Biserka Sviben – predstavnik Osnivača 
 

                      Tihana Mauhar – predstavnik odgojitelja i stručni suradnik                 
                  
ODSUTAN ČLAN: Ivana Erdelja Kurešić – predstavnik roditelja 

 
OSTALI PRISUTNI:  Valentina Ranogajec – ravnateljica Dječjeg vrtića 

        Martina Cvetko – zapisničar 

 

Sjednicu otvara predsjednica  Mirjana Bajzek, pozdravlja sve prisutne, utvrđuje da je prisutna večina 
članova, te da se mogu donositi  pravovaljane  odluke  i predlaže dnevni red sjednice. 

 

DNEVNI RED: 

1. Verifikacija zapisnika s 6. sjednice Upravnog vijeća Dječjeg vrtića i jaslica Zlatarsko zlato 
održane telefonom 

2. Odabir kandidata prema objavljenom natječaju (02.11.-10.11.2023.) za 2 odgojitelja,  
određeno puno radno vrijeme, zamjena za bolovanje 

3. Prijedlog plana proračuna za 2024. godinu 
4. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Pravilnika o radu  
5. Predstavka građana o radu vrtića – očitovanje 
6. Razno 

 

Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 

 

 



Točka 1.  

Verifikacija zapisnika s 6. sjednice Upravnog vijeća Dječjeg vrtića i jaslica Zlatarsko zlato održane 
telefonom 

 Predsjednica Mirjana Bajzek konstatira da je sjednica  bila telefonska, te da  nitko nema dopuna ni 
primjedbi na zapisnik. 

Zaključak 

Zapisnik s 6. sjednice  je jednoglasno prihvaćen. 

 

Točka 2. 

Odabir kandidata prema objavljenom natječaju za 2 odgojitelja, zamjena za bolovanje 

Predsjednica Mirjana Bajzek  daje riječ ravnateljici Valentini Ranogajec. 

Ravnateljica navodi da su  na natječaj za radno mjesto 2 odgojitelja, zamjena za bolovanje, pristigle 
dvije zamolbe. Od Valerije Kljak iz Belca i Tee Posarić iz Mača. Obje zamolbe pristigle su u roku i  
sadržavaju svu potrebnu dokumentaciju. Međutim obje kandidatkinje su nestručne osobe, a s 
obzirom da se  nije javila stručna osoba, navedene kandidatkinje mogu raditi najdulje do pet mjeseci, 
do ponovnog raspisivanja natječaja, u slučaju da se odsutne djelatnice do tada ne vrate na posao. 

Ravnateljica predlaže da se na radno mjesto odgojitelja – 2 izvršitelja prime navedene kandidatkinje s 
obzirom da se na natječaj nije javila stručna osoba i kandidatkinje već rade kao zamjene odsutnih 
djelatnica Snježane Benković i Suzane Pozaić. 

 Ostali članovi slažu se s prijedlogom ravnateljice da se na radno mjesto odgojitelja – 2 izvršitelja 
prime navedene kandidatkinje. 

Prihvaćaju se nestručne kandidatkinje do povratka odsutnih djelatnica ili do  ponovnog raspisivanja 
natječaja za pet mjeseci ako se do tada ne vrate odsutne djelatnice.  

Zaključak  

Jednoglasno je donesena odluka da se na radno odgojitelja – 2 izvršitelja, zamjena za bolovanje, 
prime nestručne kandidatkinje Valerija Kljak i Tea Posarić. 

 

Točka 3. 

Prijedlog plana proračuna za 2024. godinu 

Predsjednica Mirjana Bajzek navodi da su svi članovi Upravnog vijeća dobili putem maila prijedlog 
plana proračuna za 2024. godinu, te daje riječ administrativno računovodstvenoj djelatnici Martini 
Cvetko za objašnjenje. 

 Martina Cvetko  objašnjava da je za 2024. godinu planirano 468.640,00 eura prihoda što je 
povećanje u odnosu na plan proračuna od 2023. godine od 58.749,00 eura zbog nove ekonomske 
cijene vrtića. S toga se očekuje i povećanje prihoda od roditelja 165.130,00 eura, dok su prošle 
godine očekivani  prihodi roditelja iznosili 85.749,00 eura. Grad je odobrio 300.000,00 eura od čega 
183.465,00 eura iz gradskog proračuna, a 116.535,00 eura dobiveno je iz državnog proračuna na 



temelju nove fiskalne uredbe za vrtiće, što mjesečno iznosi 9.711,25 eura dodatne pomoći vrtiću. 
Rashoda je planirano u istom iznosu od 468.640,00 eura koji bi se podmirili prihodima iz vlastitih 
izvora,  pomoći dobivenih od osnivača, fiskalne uredbe, pomoći iz županijskog proračuna, te tekućih 
donacija. U planu je  povećanje plaća i zapošljavanje novih djelatnika.  

Biserka Sviben moli pojašnjenje velikog skoka razlike u iznosu za izdvajanje plaća te joj Cvetko 
objašnjava da je razlika zbog veće ekonomske cijene i plana zapošljavanja novih djelatnika. 

U planu proračuna stavljeno je povećanje izdataka za plaće djelatnika u iznosu od  106.130,00 eura 
zbog povećanja ekonomske cijene i zbog plana zapošljavanja pomoćne kuharice, zdravstvenog 
radnika i tajnika/računovođe. 

Ravnateljica objašnjava da je po Državnom pedagoškom standardu vrtiću  potreban zdravstveni 
djelatnik, te da sadašnja kuharica treba pomoć u kuhinji,  s obzirom da je  velik broj djece i ne može 
sve sama. Potrebna su dva djelatnika u tajništvu/računovodstvu, jer zbog velikog obujma posla jedan 
djelatnik ne može pokriti područje tajništva i računovodstva. 

Članovi navode da je plan opširan i iscrpan, a kako bude išlo kroz godinu  ne može se znati, budući da 
energenti  rastu i namirnice su sve skuplje. S obzirom da se ne može znati što nam donosi godina sve 
se bude  rješavalo kroz rebalans. 

Članovi se slažu s prijedlogom plana proračuna i prihvaćaju ga jednoglasno. 

Zaključak 

Plan proračuna je jednoglasno prihvaćen. 

Točka 4. 

Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Pravilnika o radu 

Predsjednica Mirjana Bajzek moli obrazloženje prijedloga Odluke o izmjenama i dopunama Pravilnika 
o radu. 

Martina Cvetko objašnjava  da je na 3. sjednici Upravnog vijeća  na dnevnom redu trebala biti točka 
5. koja je  glasila: „ Prijedlog za usklađivanje koeficijenata za djelatnike Dječjeg vrtića i jaslica 
Zlatarsko zlato“, međutim gradonačelnica je predložila, a Upravno vijeće se složilo    da se  točka 5. 
promijeni, te da nova  glasi : „Izmjena Pravilnika o radu“ , a sve sa ciljem promjene članka 77. 
Pravilnika o radu  u kojem  nisu definirani koeficijenti potrebni za djelatnike vrtića. Budući da u članku 
77. Pravilnika o radu stoji da su koeficijenti složenosti poslova pojedinih radnih mjesta utvrđenih 
Pravilnikom o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada poslodavca određeni prema Uredbi o izmjenama i 
dopunama uredbe o nazivima  radnih mjesta i koeficijentima složenosti poslova u javnim službama 
(NN 119/19, 26/23), ravnateljica je  navela da je potrebno donijeti posebnu Odluku kojom će biti 
jasno regulirani koeficijenti djelatnika.  S toga je na 3. sjednici jednoglasno prihvaćena izmjena 
Pravilnika o radu, te je odlučeno da će se članak 77. Pravilnika o radu izmijeniti, te da će novi glasiti: 

 „ Koeficijenti složenosti poslova radnih mjesta utvrđenih Pravilnikom o unutarnjem ustrojstvu i 
načinu rada poslodavca odredit će se posebnom Odlukom o koeficijentima složenosti poslova radnih 
mjesta koju donosi Upravno vijeće“.  

Cvetko je pred članove Upravnog vijeća stavila prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Pravilnika o 
radu koji   je predsjednica Mirjana Bajzek  pred svima pročitala.  



Novi članak 77. glasio je: „ Koeficijenti složenosti poslova radnih mjesta utvrđenih Pravilnikom o 
unutarnjem ustrojstvu i načinu rada poslodavca odredit će se posebnom Odlukom o koeficijentima 
složenosti poslova radnih mjesta koju donosi Upravno vijeće“.  

Članovi nisu  zadovoljni jer im se Prijedlog Odluke  nije dostavio kao prilog uz Poziv na sjednicu. 

Cvetko navodi da je izmjenjeni članak  isti  kao i onaj koji se predložio i prihvatio na 3. sjednici 
Upravnog vijeća . 

Biserka Sviben izrazila je nezadovoljstvo i navodi da je problem u prijedlogu Odluke jer ne piše  na 
temelju čega se donosi Odluka o koeficijentima složenosti poslova radnih mjesta.  

Upravno vijeće predlaže da se članak 77. koji  treba promijeniti  proširi sa dodatkom  članka 51. 
Zakona o predškolskom odgoju i obrazovanju. 

Upravno vijeće predlaže da se točka 4. dnevnog reda  prenese na sljedeću  sjednicu zbog dopune. 

Zaključak 

Upravno vijeće nije prihvatilo prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Pravilnika o radu. 

Točka 5. 

Predstavka građana o radu vrtića – očitovanje 

Predsjednica Mirjana Bajzek navodi da je pristigla predstavka građana o radu vrtića, te da je o tome 
obavještena  bivša ravnateljica Elvira Sokolić,  koja se nakon toga očitovala Upravnom vijeću kroz 
pisanu  izjavu  u kojoj navodi da je u predstavci iznesen hipotetski razlog njezine ostavke koji je u 
potpunosti netočan, te navodi da je razlog njezine ostavke bio isključivo iz osobnih razloga. 

Predsjednica objašnjava da je Elvira Sokolić dana 17.04.2023. godine podnijela  zahtjev za razriješenje 
dužnosti ravnatelja, te da je Upravno vijeće jednoglasno  prihvatilo njezin zahtjev za razrješenjem,  a  
prijedlog Odluke o razrješenju  poslan je Osnivaču. Upravno vijeće prihvatilo je ostavku i krenulo se  u 
postupak izbora novog ravnatelja u zakonskom roku. Natječaj je bio objavljen od 12.05.-20.05.2023. 
godine na mrežnim stranicama i oglasnim pločama Hrvatskog zavoda za zapošljavanje, mrežnim 
stranicama i oglasnoj ploči Dječjeg vrtića i jaslica Zlatarsko zlato, te u Narodnim novinama. Odluka o 
imenovanju ravnateljice donesena je 19. 06.2023. godine, te je ista objavljena u  službenom glasniku 
Krapinsko-zagorske županije broj  29, dana 28.06.2023. godine. 

Biserka Sviben navodi da je ostavka prihvaćena sukladno  Statutu Dječjeg vrtića i jaslica Zlatarsko 
zlato, te da  ravnateljica nije bila dužna iznositi  razloge svoje ostavke jer Upravno vijeće nije u 
nadležnosti da propituje  razloge podnošenja ostavke.  

Zaključak 

Upravno vijeće je na temelju izjave  bivše ravnateljice Elvire Sokolić, u kojoj je jasno vidljivo da je 
ostavka bila  iz osobnih razloga, te s obzirom da je  izbor  novog ravnatelja bio  u skladu sa Zakonom o 
predškolskom odgoju i obrazovanju (NN 10/97, 107/07, 94/13, 98/19, 57/22, 101/23)  i Statutom 
Dječjeg vrtića i jaslica Zlatarsko zlato (KLASA: 007-04/22-01/06, URBROJ: 2211-341-01/22-240), 
jednoglasno donijelo očitovanje u kojem je utvrdilo da   nije bilo nepravilnosti u radu vrtića.  

 

 

 



Točka 6. 

Razno 

S obzirom da nema  pitanja,  predsjednica Mirjana Bajzek  zahvaljuje se  svima na dolasku i zatvara 7. 
sjednicu Upravnog vijeća. 

 

Završeno u 18,30 sati. 

 

Zapisničar:       Predsjednica Upravnog vijeća: 

Martina Cvetko       Mirjana Bajzek, dipl. oec. 

 

 

 

    


